

Protokoll för IT-sektionens styrelsemöte

2023-10-18

Styrelsens medlemmar: Lukas Lindén Thöming (Ordförande), Sebastian Fällman (Vice Ordförande), Tova Radhe (Sekreterare), Per Jutterström (Sportchef), John McLelland (Informationsansvarig), Filip Zanton (Kassör), Susanna Mårdbrant (Klubbmästare), Vincent Andersson (Klubbmästare), William Lundström (Studierådsordförande), Hjalmar Dahlberg (Studiesocialt Ansvarig)

Frånvarande: Susanna Mårdbrant, Filip Zanton

Även närvarande:

Mötet öppnas: 12:23

1 Val av justerare

- John McLelland väljs till justerare.

2 Godkännande av dagordningen

- Dagordningen godkänns.

3 Dagordning

3.1 Uppdateringar

3.1.1 Fotobok

- Förslaget om en fotobok diskuterades på ordföranderådet där det var delade åsikter.
- IT-styrelsen är fortsatt mot fotoboken med argumentet att det inte är värt mödan. Styrelsen ser hellre att tid och energi går åt till att planera ett till IT event innan årets slut.

3.1.2 Nytt bankkonto för Skrubben

- Skrubben har fått ett eget bankkonto. Syftet är att få bättre koll på Skrubbens ekonomi och försöka få igång ett eget separat system.
- Ny QR kod ska upp och det nya Swish-numret skall marknadsföras på sociala medier. Det skall också vara tydligt skyltat vilken QR-kod som skall användas till vad.
- Sekreteraren kommer inte ha tillgång till kontot.

3.2 IT-institutionens lokalråd

- Studiesocialt ansvarig skall gå på lokalrådet.

3.3 FUM-formulär

- Styrelsen skall fylla i ett formulär från FUM. Styrelsen beslutar att Ordföranden skall svara för styrelsen.

3.4 Borgensittning

- Vice och Ordföranden har varit på möte med Borgen. Allt ser bra ut inför sittningen.
- Styrelsen diskuterar släppet och beslutar om stängt släpp med biljettköp för alla sektioner. Vice och Ordföranden skall dubbekolla med Borgen om detta förslag.
- Allergier skall in två veckor innan sittningen.
- Styrelsen behöver förbereda märke, spex och bordsplacering inför sittningen.

3.5 Teambuilding

- Styrelsen 2022 har bjudit in till en gemensam teambuilding kommande lördag.
- Studierådsordförande avlägsnar mötet 13:02

3.6 Dagens frukt

- Banan. Protester kommer då banan inte är en frukt. Banan godkänns ändå.

4 Övriga frågor

- Informationsansvarig föreslår att sektionens Facebook sida har en bild på alla sektionensengagerade istället för endast på styrelsen. Styrelsen är för förslaget och lyfter även upp intresse för en gemensam teambuilding för alla sektionensengagerade.
- På medaljmiddagen är det tradition att styrelsen ska spexa med sitt *best of* spex. Styrelsen är enade om att framföra *In the Skrub* med ett par modifieringar.
- Ordförande Andersson lyfter styrelsens uppmärksamhet på den nya inredningsdetaljen, gatuskylten *Honungsgatan*. Styrelsen tycker skylten är fin.
- Studiesocialt Ansvarig föreslår att designa ett ovve-onsdagsmärke med inspiration från halvtidssittningen 2022's märke. En laddningsbar man fyller upp de ovve-onsdagar man medverkar på. Styrelsen är för och informationsansvarig skall köpa in till nästa termin. Styrelsen är också överens om att marknadsföra ovve-onsdag mer.

Mötet avslutas: 13:09

Upprättat av: Tova Radhe (Sekreterare)
Justerat av: John McLelland (justerare).